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OBČINA ČRNOMELJ         K točki 23 
OBČINSKI SVET 
 
Gradivo za sejo Občinskega sveta občine Črnomelj v maju 2021 
-------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------------- 
Zadeva:  ODGOVORI NA VPRAŠANJA IN POBUDE ČLANOV SVETA 
 
Vesna Fabjan: 
1. Še vedno vztraja, da se išče dolgoročna rešitev za ureditev avtobusnega postajališča v Miličih 
in Marindolu. Če bo kar koli narejenega, naj se jo obvesti. Signalizacija (sistem utripajoče lučke kot je 
v Ziljah) je le za prvo silo in za otroke, jo pa skrbi kako bodo to sprejeli starejši ljudje in turisti. Še 
vedno trdi, da bi se z denarjem od posekanega gozda v Miličih, našlo tudi nekaj sredstev za ureditev 
omenjenih postajališč v bližnji prihodnosti. 
 
ODGOVOR: 
Da bi v bližnji prihodnosti s sredstvi proračuna občine in Direkcije RS za ceste lahko uredili avtobusni 
postajališči linijskega avtobusnega prometa v Marindolu (eno urejeno že obstaja) in Miličih, ni 
mogoče pričakovati. Že desetletje si prizadevamo, da bi se takšno uredilo na bistveno bolj prometni 
cesti pri Velikem Nerajcu, kjer je tudi vstopno mesto v Krajinski park Lahinja. Poleg tega je potrebno 
urediti še avtobusno obračališče v Malem Nerajcu, kar se prav tako pripravlja že daljši čas. Nujno bi 
treba dokončno urediti avtobusna postajališča na najbolj obremenjeni regionalni cesti v naši občini 
od Mihelje vasi do Rožanca, kjer se prav tako išče bolj racionalne rešitve z združevanjem postajališč. 
Ker proračunskih sredstev ni dovolj, najprej urejamo avtobusna postajališča linijskega prometa tam, 
kjer je večje št. potnikov in je cesta prometno bolj obremenjena.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
2. V odgovoru na vprašanje glede javne razsvetljave v vaseh Gorenjci, Vrhovci, Marindol, Miliči, 
Žuniči in Paunoviči je zapisano, da za leto 2021 med prioritetami KS Adlešiči ni bilo izpostavljenih 
javnih razsvetljav v teh naseljih. Po moji oceni omenjene vasi že desetletja niso prioriteta ne KS in ne 
občine. Menim, da imajo te vasi v sodobnem času izreden pomen glede na krizo z migranti in vsem 
ostalim in bi se moralo k zadevi drugače pristopiti. Če dodatna sredstva so in so namenjena za neko 
javno razsvetljavo, je tudi to prioriteta med ostalimi prioritetami KS.  
 
ODGOVOR:  
Občina Črnomelj se glede prioritet opremljanja naselij vsako leto dogovarja s krajevnimi skupnostmi. 
Nesmiselno bi bilo, da bi občina vsiljevala krajevnim skupnostim izvedbe javnih razsvetljav, če pa si 
želijo kaj drugega, npr. asfaltiranja in obnove javnih poti, vodovodov, kanalizacij, ipd. Interes za 
urejanje javnih razsvetljav mora prihajati iz želja na terenu (od prebivalcev naselja), po tem ga lahko, 
seveda ob sofinanciranju vseh, podpreta KS in občina. Pri varovanju okolja (kanalizacije in čistilne 
naprave), kjer imamo občine kar velike obveznosti po državni uredbi in programu, pa je ravno 
obratno. Država nam, ponekod tudi ne povsem logično, predpisuje, kje se mora graditi javna 
kanalizacija in ČN. Bi bilo bolje, da bi nas (občine) prej vprašali, kje je to, pri istem učinku oz. št. 
priključenih prebivalcev,  bolj smiselno in potrebno.  
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
Mojca Čemas Stjepanovič: 
1. Kako daleč je priprava akta o podelitvi sredstev – štipendije za vpis v gimnazijo Črnomelj 
(komu in višina)?  
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ODGOVOR: 
Odlok o dodeljevanju finančnih spodbud dijakom Srednje šole Črnomelj, program gimnazija, je 
uvrščen na 20. redno sejo OS. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
2. Ali so se odnosi v Srednji šoli Črnomelj kaj izboljšali?  Predlaga, da ravnateljica omenjene šole 
pripravi vsebinsko poročilo, saj bodo do naslednje seje OS že znani podatki o vpisu. Kakšni bodo 
ukrepi, v primeru, če ne bo dovolj vpisa? 
 
ODGOVOR: 
»Spoštovani! 
Pošiljam odgovor na zastavljeno svetniško vprašanje: V četrtek, 6. 5. 2021, smo imeli na Srednji šoli 
Črnomelj daljši posvet, na katerem smo bili prisotni: župan Občine Črnomelj, g. Andrej Kavšek, 
direktorica občinske uprave ga. Danijela Nedič Orešič in vodja oddelka za družbene dejavnosti ga 
Tamara Potočar; področja šole smo predstavljali Brigita Grahek Šolar, Anica Želježnjak, Leopold 
Grahek in ravnateljica Elizabeta Prus ob prisotnosti večine vodij svetniških skupin OS Občine Črnomelj. 
Na posvetu smo zelo izčrpno predstavili vse nivoje življenja in dela Srednje šole Črnomelj: njeno 
umestitev, položaj in pomen v ožji in širši lokalni skupnosti, še posebej pa smo podali izčrpno poročilo 
glede intenzivne promocije naših izobraževalnih programov, ki so potekali v tem šolskem letu 
izključno virtualno zaradi epidemije. Glede vpisa smo predstavili stanje vpisa (ki je tudi javno dostopen 
podatek), rokovnik (časovnico vpisa) in poudarili, da postopek vpisa še ni zaključen. Posvet smo 
sklenili z mislijo, da samo sodelovalnost vseh deležnikov lahko zagotovi dobre pogoje za delovanje 
šole in njeno stabilnost.  
 
Lepo vas pozdravljam,  
Elizabeta Prus, ravnateljica Srednje šole Črnomelj« 
 
3. Na odcepu lokalne ceste Otovec-Rodine (v smeri proti Rodinam) je kar nekaj udarnih jam in 
poškodovanih bankin, zato predlaga sanacijo le-teh.  
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj je zaradi posledic zimskega pluženja naročila sanacijo udarnih jam na odcepu 
lokalne ceste Otovec-Rodine in tudi na nekaterih drugih odsekih, dela pa naj bi se po zagotovilih 
izvajalca izvedla v prihodnjih dneh. 
 
Odgovor pripravil: Srečko Janjoš, OU. 
 
Štefan Misja: 
1. S strani prebivalcev beltovskih blokov je prejel pobudo o ureditvi lastništva zemljišča okrog 
blokov. Namreč okolica blokov je neurejena, stanovalci jo želijo urediti, del zemljišča tudi asfaltirati, 
vendar zaradi neurejenega lastništva, to ni možno. Prosijo občino za pomoč pri ureditvi lastništva 
zemljišča. 
 
ODGOVOR: 
Lastništvo zemljišč na omenjenem območju je v zemljiški knjigi še vedno  vknjiženo na družbo Belt 
d.o.o., nad katero se je v devetdesetih letih vodil stečajni postopek in je bila družba nato izbrisana. 
Glede uredite lastništva predmetnih zemljišč v okviru občinske uprave preverjamo možnost celostne 
ureditve, tako da bi bilo lastniško urejeno zemljišče tako glede občinske poti, ki vodi do blokov, kot 
tudi glede funkcionalnega zemljišča k blokom in tudi za morebitno preostalo zemljišče. Trenutno pri 
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družbi Livar d.d. preverjamo, ali morebiti obstaja ustrezna dokumentacija, da bi predmetna zemljišča 
po končanem stečaju pripadla njim, tako da bi bil lastnik znan in bi z njim lahko vodili nadaljnje 
pogovore in uskladili stanje. V kolikor se izkaže, da takšna rešitev ni možna, bo potrebno pristopiti k 
rešitvi v drugem postopku, verjetno v okviru stečajnega postopka za pozneje najdeno premoženje, ki 
pa je stroškovno, časovno in strokovno zahtevnejši.  
 
Odgovor pripravila: Slavica Novak Janžekovič, OU. 
 
Vesna Fabjan: 
1. V skladu z Uredbo o odvajanju in čiščenju komunalne odpadne vode, 2. odstavek 43. 
člen (Ur.l. RS 98/2015 s sprem.) iz leta 2015, morajo lastniki obstoječih objektov (hiša, zidanica, 
vikend, gostilna, lovski dom…) na občutljivih območjih zamenjati neprimerne greznice do 31.12.2021 
(na drugih območjih do decembra 2023). Gre za komunalno odpadno vodo, ki nastaja v objektih, 
zagotoviti odvajanje in čiščenje v primeru: 

 da se komunalna odpadna voda odvaja v vode, neposredno (v vodotok) ali posredno 
(preko ponikovalnice), brez predhodnega čiščenja v greznici vsaj z dvema, 

 da obstoječa ureditev odvajanja in čiščenja komunalne odpadne vode  ni skladna s predpisi, ki so 
veljali v času gradnje objekta.  

Uredba zahteva ukinitev greznic z iztokom v vodotok, v ponikovalnico ali celo neposredno v kraško 
podzemlje za obstoječe objekte. Izjema so le greznice z najmanj dvema prekatoma in nepretočne 
greznice za objekte z gradbenim dovoljenjem pred 14.12.2002 oz. v uporabi pred tem datumom ter 
za objekte, kjer je obstoječa ureditev odvajanja odplak skladna s predpisi ob gradnji objekta. Samo 
takšne greznice lahko ostanejo v uporabi do prve naslednje prenove objekta. 
Zato dajem pobudo, da: 

 Oddelek za okolje in prostor pripravi gradivo z jasnimi navodili, katere greznice v obstoječih 
objektih so sporne; 

 se Komunali naloži, da v primernem roku (mesec ali dva) pripravi poročilo za OS o številu greznic, 
ki jih je treba sanirati letos oz. drugo leto; 

 se lotimo obveščanja lastnikov greznic  z namenom, da se jih pridobi k sodelovanju, posebno na 
občutljivih območjih in v zaledju izvirov s človeško ribico, saj ta žal v uredbi niso obravnavana 
območja, pač ba bo greznice potrebno zamenjati do 2023. 

 
ODGOVOR: 
Odgovor JP Komunala Črnomelj d.o.o. je razviden iz priloge 1. 
 
2. Name so se obrnile starejše prebivalke ulice Kočevje v Črnomlju (tete, ki živijo same), saj nimajo 
zagotovljenega javnega prevoza do pošte, banke, ZD... izpostavile so dejstvo, da Kočevje nima 
avtobusne postaje in da je razdalja, ki jo morajo prehoditi do gornjega Črnomlja za njih prenaporna. 
Zanima jih, ali bi se lahko tudi v Kočevju uredila vmesna avtobusna postaja med Kanižarico in 
Črnomljem. Obljubila sem, da se bom dala pobudo, a jim tudi razložila, da tovrstne storitve 
opravlja DSO (čeprav ne vem niti sama, ali DSO skrbi samo za prevoze iz zdravstvenih razlogov, ali 
tudi takšne, oskrbne).  
Od tu se mi je porodilo vprašanje, ali ima naša občina koga (koordinatorja/osebo/urad za 
starejše/info točko/centralni register) kjer bi občani dostopali do vseh informacij in pridobili pomoč, 
nasvet. Organ, ki bi aktivno povezoval različne službe, za pomoč občankam in občanom, predvsem 
starejšim in vsem tistim, ki se slabo znajdejo v sistemu v izogib osebnim ekonomsko-socialnim 
stiskam. O tem, da bi naša občina morala postati bolj prijazna starejšim, sva z Renato že večkrat 
govorili. Prosila bi vas, da preučite možnosti tako glede avtobusne postaje v Kočevju kot o ustanovitvi 
skupne svetovalne službe, kjer bi vsak lahko dobil nasvet, pomoč, oz. praktične uporabne informacije, 
zbrano na enem mestu. 
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ODGOVOR: 
V letu 2020 je Dom starejših občanov Črnomelj pričel izvajati brezplačne prevoze za starejše 
»Senior«.  Zaradi epidemije so bili prevozi okrnjeni. V letošnjem letu smo se dogovorili, da bomo 
povečali promocijo. Brezplačni prevozi niso namenjeni samo prevozom k zdravniku, temveč jih 
občani lahko izkoristijo tudi za druge opravke pri organih, obisk banke, pošte, obisk groba, ipd.  
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU. 
 
3. V tretji pobudi nadgrajujem svojo zgodbo glede črnomaljskega smradu, onesnaževanja prsti 
in voda ter prekomernega onesnaževanja. Tukaj namreč že več mesecev poslušamo, da se nič ne da, 
ker je vse v mejah predpisov in kako bomo čakali, da se lastnika naveličata proizvodnje oz. do poteka 
dovoljenja. Jaz pa še vedno mislim, da bi morali zadevo peljati naprej.   
Ne vem, če ste zasledili, da je v Kočevju v podobnih okoliščinah občinski svet sprejel sklep o 
ustanovitvi mešane delovne skupine za nadzor nad raztrosom gnojnice. Gre za korak v smeri 
prekinitve neprimerne komunikacije, nerazumevanja, komunikacijskega mrka med lastniki in občani, 
z namenom, da se o zadevi govori javno, transparentno, da se ljudje ne počutijo, da se vse dogaja 
mimo njih in pravil. V Kočevju so celo iz tega naslova pridobili projekt za investicije zmanjševanje 
količine gnojevke (z separacijo, kompostacijo, peletiranje; vse je boljše kot gnojevka v politi obliki), 
iščejo se metode za zmanjševanje smradu iz hlevov, o vsem pa se redno obvešča javnost. Zato 
predlagam, da pristojni proučijo kočevski primer, pripravijo neko izhodiščno gradivo, da se ta točka 
uvrsti na dnevni red naslednje seje in da o tem razpravljamo, morebiti oblikujemo podobno skupino. 
 
ODGOVOR: 
Občinska uprava bo preučila kočevski primer. 
V letu 2020 je Občina Črnomelj prvič sofinancirala projekt Kmetijsko gozdarske zbornice Slovenije – 
KGZS Novo mesto - »Stanje in možnosti izboljšanja izvajanja gnojenja poljščin in travinja na vplivnih 
območjih voda v občini Črnomelj«, katerega cilje je promovirati kakovost tal za potrebe pridelave 
kakovostne lokalne hrane in krme in prispevati k razvoju trajnostnega ekološko usmerjenega 
kmetijstva v občini Črnomelj. Glavne aktivnosti projekta so: izdelava analize stanja na področju rabe 
gnojil; vzorčenje in izdelava hitrih nitratnih testov za 3 glavne kulture na vsaki od sodelujočih kmetij 
ter nasvetov za dognojevanje; priprava informacij in materialov, s tematiko hranil, onesnaževal, 
gnojenju in onesnaženosti ter povezanih možnih tveganjih za kakovostno hrano in okolje; priprava in 
predstavitev vsebin na spletnih straneh; izvedba posveta oz. predstavitve za pridelovalce in širšo 
javnost. S projektom, v katerem sodeluje 15 kmetij, bomo nadaljevali tudi v letošnjem letu. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
Tatjana Kmetič Škof: 
1. V Dolenjcih ni avtobusnega postajališča, zato si krajani želijo, da se urediti takšna prometna 
signalizacija kot je v Ziljah.  
 
ODGOVOR: 
V Dolenjcih je urejeno avtobusno postajališče z nadstrešnico ob regionalni cesti R3-660/1179 
Črnomelj – Dolenjci in sicer na levi strani okoli 230 m pred križiščem za Griblje, na nasprotni strani je 
nekoliko prej na desni strani ceste avtobusno postajališče brez nadstrešnice. Že pred leti smo 
poskušali izvesti podobno avtobusno postajališče naprej za križiščem proti Gribljam, vendar nismo 
uspeli pridobiti pozitivnega mnenja oz. soglasja Direkcije RS za ceste, ki upravlja z regionalnimi 
cestami. Preverili bomo možnost ureditve »postajališč« na vozišču, kot sta urejeni v Ziljah in se 
predvidevata letos v Marindolu in Miličih. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
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Renata Butala: 
1. Pred dnevi smo imeli mednarodni dan gozdov. Tema letošnjega je »obnova in nega gozda: 
pot do zdravja in dobrega počutja«. Med epidemijo so se potrebe po kakovostnih in dostopnih 
urejenih zelenih površinah močno izrazile, zato menim, da bi bilo prav, da tudi naša občina začne 
delovati tudi na tem področju kot so nekatere druge (npr. Kočevje). Še vedno podcenjujemo 
podnebne spremembe.  Ko je zemlja prekrita z rastlinami, le-te hladijo zemljo, zato bi bilo potrebno 
sistematično pričeti načrtovati zasaditev mesta in okolice. Na obvoznici bi lahko uredili drevored. 
Kočevje je prejelo za leto 2020 mednarodno priznanje svetovno mesto dreves. Skrbno upravljajo 
drevje in s tem gradijo bolj zdrava in odporna mesta. Drevje nam ponuja senco, ohladi zrak v mestu, 
proizvaja kisik, varuje pred vetrom in zmanjšuje hrup. Nujno moramo pričeti z ustreznim 
načrtovanjem ustrezne zasaditve dreves in promocije v povezavi s tem. Moramo ozavestiti ljudi, 
izvajati delavnice sajenja, obrezovanja in seveda vpisati vsa ta drevesa v register, ki bo omogočil 
pregled nad njimi in načrtovanje potrebnih ukrepov. Temu sledi tudi strokovno obrezovanje, nove 
zasaditve, nadomeščanje dreves sodelovanje z gozdarji in arboristi. Vem, da boste rekli, saj je v 
Črnomlju skupina za urbano zelenje mesta. Seveda, lepo in prav, vendar bi moralo biti to sistemsko 
oz. strateško urejeno,  strokovno vodeno, z registrom in vse kar paše poleg. Zavedajmo se podnebnih 
sprememb, saj močno vplivajo na kakovost življenja vseh nas. Prav tako se zavedajmo pomena 
ustreznega prostorskega načrtovanja (novogradnje, parkirišča,…), ki mora vključevati celostne in 
dolgoročne pomisleke v zvezi z izzivi podnebnih sprememb, zato bi bilo prav urediti Trajnostno 
urbano strategijo in prepoznati podnebne spremembe kot temeljni izziv prihodnjega razvoja. 
 
ODGOVOR: 
Občina Črnomelj ima urejanje prostora, s tem tudi posege glede zasaditev in ozelenjevanja, strateško 
urejeno. Namreč veljaven Odlok o občinskem prostorskem načrtu (OPN), ki je sestavljen iz 
strateškega in izvedbenega dela, poleg ostalih določil v strateškem delu predvideva tudi Usmeritve za 

razvoj v krajini. V sklopu OPN je bila za Črnomelj pripravljena urbanistična zasnova mesta, del te pa 

predstavlja strokovna podlaga »Zeleni sistem mesta Črnomelj«. Navedeni dokumenti so bili podlaga za 

pripravo izvedbenega dela OPN in v tem delu so zapisana določila za izvedbo zasaditev, drevoredov in 

podobnega. Sodelovanje s skupino Urbano zelenje mesta smo zadevo le še nadgradili in je bila 

izvedba usklajena s prostorskim aktom. Poleg tega OPN kot tudi drugi izvedbeni akti za nekatere 

podrobne namenske rabe določajo tudi % zelenih površin oz. ozelenitev, saj med drugim to določa 

zakonodaja. Načeloma se ob izvajanju gradenj, pri pregledu projektov o skladnosti s prostorskim 

aktom, preverja tudi za segment prostora. Dober primer sodelovanja z investitorji je prenova trgovine 

Spar, ki je na občinsko pobudo zasadila lipov drevored, ta drevored pa je tudi ključna zelena poteza 

vstopa v mesto z metliške strani in se naj bi nadaljeval vse do središča mesta, kjer je to le mogoče. 
JP Komunala Črnomelj je izvajalec gospodarske javne službe »urejanja in čiščenja javnih površin«, 
med katere sodi tudi urejanje in vzdrževanje javnih zelenih površin. V sklopu te službe se med drugim 
izvaja tudi vzdrževanje na vseh drevesih, ki so na javnih površinah v mestu Črnomelj. Izvajalec GJS že 
vodi kataster javnih zelenih površin, prav tako tudi kataster dreves na teh površinah. Izdelan register 
dreves omogoča vpogled za posamezno drevo in izvedenimi posegi. Ob novih zasaditvah dreves pa se 
to bazo podatkov sproti dopolnjuje.  
Občina Črnomelj ima v planu postopne ureditve drevoredov in zasaditve na zelenih javnih površinah, 
te se bodo izvajale v sklopih, po predhodnih planiranjih posameznih ureditvah javnih površin, poleg 
tega pa se s tudi potencialnim investitorjem predoča pomembnost urejanja zelenih površin, ki se 
navezujejo na ureditve v mestu. 
 
Odgovor pripravili: Kristina Zajc in Marija Prašin Kolbezen, OU. 
 
2. Zanima me ali zaposleni na občini uporabljate sedaj parkirišče na Majerju in prihajate čez 
mostiček? Mostiček je prepotreben vzdrževanja. Okolica je lepo urejena, ampak vzdrževanje 
mostička…. 
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ODGOVOR: 
Parkirišče na Majerju uporabljamo zaposleni na občinski upravi in zaposleni v mestnem jedru. Zaradi 
dotrajanosti in vandalizma ter varnosti je Občina Črnomelj v marcu 2021 izvedla nujna vzdrževalna 
dela na mostu čez Lahinjo na Majer in sicer so se zamenjali zlomljeni oz. manjkajoči leseni deli ograje; 
opravila se je učvrstitev delov ograje z novimi lesenimi elementi; učvrstitev ograje in podnic z 
dodatnimi vijaki; ter pokrivanje večjih poškodb podnic z barvano pločevino. Trenutno je v pripravi 
popis del za obnovo celotnega mostu. 
 
Odgovor pripravila: Željka Karin Biličič, OU. 
 
3. Baje občina 30 oseb predstavnikov javnih zavodov izobražuje za pisanje in vodenje projektov. 
Predlagam, da občina izvede še izobraževanje za zainteresirane predstavnike KS, društev,…. 
 
ODGOVOR: 
Glede na izkazan interes s strani društev in KS, bomo jeseni organizirali izobraževanje za pripravo 
projektov. V maju bomo poslali povabilo za pridružitev in oblikovanje skupine. 
  
Odgovor pripravila: Danijela Nedič Orešič, direktorica OU 
 
 
Jaka Birkelbach: 
1. Starši šoloobveznih otrok naselja Drage v Črnomlju dajejo pobudo za sanacijo dotrajane  
nadstrešnice avtobusnega postajališča v naselju. 
 
ODGOVOR:  
Zadeva je že v teku. Izdano je naročilo za sanacijo avtobusne hišice, ki bo izvedena v čim krajšem 
možnem času, odvisno tudi od ukrepov epidemije. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
Bernarda Kump: 
1. Že na eni prvih sej OS smo se pogovarjali o projektu ureditve krožišč v Črnomlju. Aktivnosti za 
ureditev le-teh so obstale, zakaj? So kakšne ovire? Eno izmed krožišč naj bi uredilo podjetje Livar, 
vendar se ji ideja, da se neko podjetje oglašuje v krožišču, zdi neprimerna, in sicer v tem smislu, da je 
v krožišču postavljen znak podjetja. Krožišče mora biti turistično atraktivno. Mogoče bi Livar ulil 
človeško ribico za krožišče? Imamo toliko lepih stvari (presta, Zeleni Jurij, črna človeška ribica, idr.), 
naša krožišča pa so prazna.  
 
ODGOVOR: 
V letošnjem letu je planirana ureditev enega krožišča, po izdelanem projektu »Ureditve treh krožnih 
križišč na zahodni obvoznici v Črnomlju«, ki je bil izdelan v letu 2018. Na Direkcijo RS za infrastrukturo 
(v nadaljevanju DRSI) smo v začetku leta poslali vlogo za pridobitev soglasja. Trenutno je v pripravi 
vloga za dopolnitev projektne dokumentacije po sedaj veljavnih tehničnih zahtevah DRSI. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
 
Marko Mravinec: 
1. Ali se je oz. se bo občina Črnomelj prijavila na javni razpis za sofinanciranje energetske 
prenove stavb v lasti in rabi občin v letih 2021, 2022 in 2023, in s katerimi stavbami?  
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ODGOVOR: 
Občina Črnomelj se v letu 2021 ne namerava prijaviti na zadevni javni razpis, in sicer zaradi 
prioritetne izvedbe večjih pomembnejših investicijskih projektov v stavbe vzgoje in izobraževanje. V 
naslednjih letih pa bo prijava odvisna predvsem od zmožnosti občinskega proračuna in višine 
sofinanciranja. 
 
Odgovor pripravil: Jože Migalič, OU. 

Anton Brula: 
1. Na parkirišču pri črnomaljskem gradu naj se čim prej vzpostavi parkirni režim kot je predpisan 
z občinskim odlokom. Parkirišče mora biti namenjeno kratkotrajnemu parkiranju vozil občanov, ki 
pridejo v mesto po opravkih.  
 
ODGOVOR: 
Parkirišče pri gradu bo vzpostavljeno v star režim, plačevanje na parkomatih, ko se končajo dela za 
gradom in se sanira del parkirišča, ki je bi poškodovan v požaru, za kar pa bo moralo biti vsaj 2/3 
parkirišča zaprtega v času izvedbe sanacije. To se planira v maju, ko bodo tudi temperature primerne 
za asfaltiranje in ne bo toliko padavin. 
 
Odgovor pripravila: Kristina Zajc, OU. 
 
Matjaž Barič: 
1. Ali Lokalna akcijska skupina za spremljanje odvisnosti od drog na območju občine Črnomelj še 
deluje?  
 
ODGOVOR: 
Lokalna akcijska skupina za spremljanje odvisnosti od drog na območju občine Črnomelj deluje. 
Občinski svet Občine Črnomelj je na svoji 9. redni seji, 15.10.2019, zaradi podane odstopne izjave 
dotedanjega predsednika g. Klemna Vitkoviča, za predsednico imenoval Matejo Jaklič. 
 
Odgovor pripravila: Vladka Kostelec Peteh, OU. 
 
2. Na Grajski cesti oz. Kidričevi ulici se obnavlja kanalizacija. Predlaga, da izvajalec del vsak petek 
očisti Kidričevo ulico. 
 
ODGOVOR:  
Izvajalca in nadzornika del na obnovi mešane kanalizacije Kidričeva – Grajska – Viniška cesta smo 
opozorili na to, vsak dan po zaključku del preveri in po potrebi izvede čiščenje cestišča Kidričeve ulice. 
 
Odgovor pripravil: Vinko Kunič, OU. 
 
3. Pred več kot dvajsetimi leti je Občina Črnomelj zagotovila štipendiranje za deficitarne poklice. 
Glede na to, da v naši občini primanjkuje takšnega kadra, predlaga, da se ponovno uvede takšno 
štipendiranje. 
 
ODGOVOR: 
Vašo pobudo bomo proučili pri pripravi proračuna za leto 2022 oz. za šolsko leto 2022/2023. 
 
Odgovor pripravila: Tamara Potočar, OU.    
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Marko Mravinec: 
19. redna seja OS vprašanje pri točki 16 »Letno poročilo Glasbene šole Črnomelj za leto 2020«: Kako 

je z vpisom učencev?« 

ODGOVOR:  
S strani ravnatelja Glasbene šole Črnomelj smo prejeli naslednji odgovor: » Spoštovani, razpis za vpis 
novih učencev v glasbeno šolo poteka od 3. do vključno 25.5.2021. Po objavljenem razpisu bomo 
izvedli sprejemne preizkuse za program glasba (posamezni inštrumenti). Točne ocene o vpisu trenutno 
ne moremo podati, ker še sprejemamo prijave. Zaradi ukrepov v zvezi z epidemijo ne smemo delati 
predstavitev inštrumentov po šolah, zato pričakujemo nekoliko manjši vpis.  
 
Ravnatelj 
Prof. Silvester Mihelčič« 

 
Mojca Čemas Stjepanovič (16. redna seja OS):  
Občina Črnomelj ima sprejeto strategijo, ki je bila narejena v prejšnjem mandatu z zelo širokim 
krogom ljudi. Strategija je izraz potreb in želja prebivalcev občine Črnomelj zato prosi, da se pripravi 
realizacija v strategiji navedenih ciljev za leti 2019 in 2020.  Ne pričakuje, da bo to na naslednji seji 
OS. 
 
ODGOVOR: 
V prilogi 2 so podane tabele z realiziranimi cilji po posameznem področju in letu. Del tabel, kjer je 
opredeljeno zadovoljstvo občanov ni izpolnjen, ker anketa med občani ni bila izvedena. Le-ta se bo 
izvedla ob novelaciji Strategije razvoja Občine Črnomelj. 
 
Odgovor pripravila: Anita Jamšek, OU.  
 



Javno podjetje Komunala Črnomelj d.o.o. | Belokranjska c. 24a, 8340 Črnomelj 
davčna številka: 66111889 | matična številka: 5062403 | šifra dejavnosti: 36.000 
telefon: 07 30 61 660 | e-pošta: sprejemna.pisarna@komunala-crnomelj.si 

 
Številka dokumenta: 90-0028/2018-26 

Datum dokumenta: 11. 5. 2021 
 

Datoteka: 90-0028-2018-26 Odgovor na svetniško vprašanje 1 

Zadeva: Odgovor na svetniško vprašanje (19. redna seja OS) 

JP Komunala opravlja storitev GJS praznjenje greznic in MKČN od septembra 
2013. V tem času se je oblikovala dokaj natančna baza podatkov o greznicah in 
MKČN v občinah Črnomelj in Semič. Najbolj pomembni podatki v tej bazi so: 

 Naslov odjemnega mesta 
 Plačnik 
 GPS koordinate greznice 
 Tip greznice (pretočna, nepretočna, MKČN) 
 Datumi praznjenja 
 Količina odpeljane greznične gošče pri vsakokratnem praznjenju 

Posebej (na terenu ter gradbeno dokumentacijo) preverjamo predvsem za 
nepretočne greznice in MKČN. Storitev praznjenja za lastnike nepretočnih 
greznic in MKČN je cenejša (nižja okoljska dajatev), zato moramo imeti tudi do 
države (okoljski inšpektor) dokumentacijo urejeno do »zadnje vejice in pike«. Pri 
pretočnih greznicah podobnih zahtev nimamo. 

Ugotavljanje katera greznica je ustrezna bi bilo za JP Komunalo zelo 
zahtevno (da ne rečem nemogoče), saj ne razpolagamo z gradbeno 
dokumentacijo objektov, ki imajo odvajanje odpadnih vod urejeno preko 
pretočnih greznic. Kolikor nam je poznano tudi nismo upravičeni da bi od 
lastnikov le-to zahtevali.  

Ocenjujemo, da neustreznih greznic v skladu z Uredbo procentualno ni veliko, 
saj so zahteve uredbe precej »ohlapne«. Zaznavamo pa potencialno nevarnost, 
ki je sistemska. To so predvsem greznice pri objektih v katerih niso stalno 
naseljeni – vikendi in zidanice. Ti objekti imajo praviloma premajhne in tudi 
drugače neustrezne greznice. V zadnjem času se v veliko takšnih objektov za 
stalno naselijo novi lastniki. V postopku pridobivanja hišne številke po naših 
podatkih nihče ne preverja ali je takšen objekt primeren za bivanje tudi iz vidika 
odvajanja in čiščenja odpadnih vod.  

Občina Črnomelj 

Občinska uprava 

Trg svobode 3 
SI-8340 Črnomelj 
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Navajam še nekaj splošnih podatkov1: 

 Število pretočnih greznic v občinah Črnomelj in Semič .............................................. 4.454 
 Število nepretočnih greznic v občinah Črnomelj in Semič ............................................... 26 
 Število MKČN v občinah Črnomelj in Semič  .................................................................... 71 
 Skupna količina odpeljane greznične gošče od septembra 2013 .......................61.719 m3  

 

 

 
1 Ti podatki so tudi del vsakoletnega letne poročila.  

Črnomelj,  11. 5. 2021   
  

PRIPRAVIL:  DIREKTOR: 
Samo Kavčič  Samo Kavčič 



           PRILOGA 2 
KAZALNIK   »GOSPODARSTVO«1 
Gospodarski kazalnik upošteva stanje opredeljenih kvantificiranih ciljev na področju gospodarske 
infrastrukture, kmetijstva, stanovanjske dejavnosti in spodbujanja inovativnosti. Skupni gospodarski 
kazalnik se kombinira še z oceno zadovoljstva občanov Občine Črnomelj na področjih ponudbe 
delovnih mest, turistične ponudbe v občini, stanovanjske problematike in ponudbe malega 
gospodarstva. 
 

Št. 
I. GOSPODARSTVO  – kvantificirani 

cilji 
VIR 

Stanje 

2017 

Stanje 

2018 

Stanje 

2019 

Stanje 

2020 

CILJI 

2025 
PONDER 

Skrbnik 

podatka 

1 
Število kmetij z dopolnilno 

dejavnostjo 

MKGP 

-RKG 
55 56 57 63 60 5 

B.B. 2 

M.M.Č. 

2 Število tržnih dni/leto O 50 50 51 40 70 5 T.Pe.3 

3 Število ekoloških kmetij s certifikati KGZ 54 55 58 49 60 10 
B.B. 

M.M.Č. 

4 
Število prenočišč (postelj) na 

kmetijah z dopolnilnimi dejavnostmi 

MKGP 

-RKG 
136 148 148 152 200 7 

B.B. 

M.M.Č. 

5 
Spodbujanje mladih prevzemnikov 

kmetij 

Str. 

službe 

KGZS 

NM 

0 1 2 1 2 3 
B.B. 

M.M.Č. 

6 Število neprofitnih stanovanj v občini O 69 69 71 71 74 3 Ž.K.B4 

7 Število nagrad za inovacije O 2 3 5 2 4 5 T.Pe. 

8 

Izgradnja infrastrukture v 

industrijskih in poslovnih conah (v 

km) 

O 7.090 7.090 7.090 7.565 7.590 7 A.J. 5 

 

ZADOVOLJSTVO OBČANOV ( ocena 1̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶̶–

5):  
2,62    3,777 

 
Dir.OU6 

9 ponudba delovnih mest A 2,40    3,692 15  

                                                           
 
2 Božidar Brajkovič in Mojca Marija Črnič.  
3 Tanja Peteh. 
4 Željka Karin Biličič.  
5 Anita Jamšek. 
6 Direktor/ica občinske uprave. 



10 turistična ponudba A 2,70    3,808 15  

11 ponudba stanovanj A 2,60    3,769 15  

12 ponudba malega gospodarstva A 2,78    3,838 10  

 
KAZALNIK  »PROMET« 
Prometni kazalnik upošteva stanje opredeljenih kvantificiranih ciljev na področju prometne 
infrastrukture in javnega prevoza ter zadovoljstvo občanov s stanjem na področju prometne in 
telekomunikacijske infrastrukture. 
 

Št. II. PROMET – kvantificirani cilji VIR 
Stanje 

2017 

Stanje 

2018 

Stanje 

2019 

Stanje 

2020 

CILJI 

2025 
PONDER 

Skrbnik 

podatka 

1 Dolžina urejenih državnih cest (km) O 71,5 75,58 80,09 83,04 100 5 V.K.7 

2 Dolžina asfaltiranih občinskih cest (km) O 220 221,67 222,73 224,95 230 5 V.K. 

3 Urejene kolesarske poti  (v km) O 3,2 3,2 3,2 3,2 5,0 10 A.J. 

4 Javna parkirna mesta 0 404 501 501 508 532 5 K.Z.8 

5 
Število novih parkirnih mest za 

kolesarje 
RIC BK 0 27 32 48 30 5 A.J. 

6 Urejena avtobusna postajališča O 40 44 44 44 50 5 G.P.9 

7 Dolžina sprehajalnih in tematskih poti RIC BK 121,8 121,83 121,8 121,8 123 2 A.J. 

8 % lastniško urejenih občinskih cest O 20,0 23 26 29 25,0 3 G.P. 

9 Število električnih polnilnic O 1 1 3 4 2 2 B.B.10 

10 
% zmanjšanja tranzitnega prometa v 

centru 
O 0 0 0 10 20,0 3 V.K. 

 
ZADOVOLJSTVO OBČANOV: 

 
2,58    3,762 

 
Dir.OU 

11 urejenost cest in ulic A 2,22    3,623 5  

12 urejenost pločnikov A 2,36    3,677 5  

13 urejenost parkirišč A 2,29    3,650 5  

14 kolesarske poti A 2,06    3,562 10  

15 sprehajalne in tematske poti A 2,47    3,719 5  

16 kažipoti in označbe A 2,99    3,919 5  

                                                           
7 Vinko Kunič. 
8 Katarina Zajc. 
9 Gregor Požek. 
10 Božidar Brajkovič. 



17 javna razsvetljava A 2,89    3,881 5  

18 zimska služba A 3,16    3,985 5  

19 dostopnost do telekomunikacij A 2,95    3,904 5  

20 javni prevoz A 2,39    3,688 5  

 
KAZALNIK »OKOLJE IN KOMUNALA« 
Okoljski kazalnik upošteva stanje opredeljenih kvantificiranih ciljev v Občini Črnomelj na področju 
oskrbe z vodo, odvajanja odpadnih voda, energetike, urejanja okolja in telekomunikacij kombinirano 
z  oceno zadovoljstva občanov na teh področjih. 
 

Št. 
III. OKOLJE IN KOMUNALA – kvantificirani 

cilji 
VIR 

Stanje 

2017 

Stanje 

2018 

Stanje 

2019 

Stanje 

2020 

CILJI 

2025 

PONDE

R 

Skrbnik 

podatka 

1 Dolžina zgrajenega javnega vodovoda v km JP 285 285,54 286,80 288,91 295 5 V.K. 

2 Vodovod - zamenjava azbestnih cevi v km JP 0 0,07 0,07 0,07 4 10 V.K. 

3 Dolžina zgrajene javne kanalizacije v km JP 70,5 70,65 72,83 73,73 83,0 10 V.K. 

4 
Stanovanjski objekti priključeni na ČN (v 

%) 
JP 40,0 40,90 41,30 42,60 48,0 5 V.K. 

5 
Energetska učinkovitost javne razsvetljave 

(kWh porabljene energije) 
O 296.682 305.807 314.490 326.473 317.500 5 S.J. 11 

6 Število novih svetilk javne razsvetljave O 0 85 162 238 100 5 S.J. 

7 Število optičnih priključkov O 2.996 3.357 3.942 4.367 4.248 5 G.A. 

 
ZADOVOLJSTVO OBČANOV: 

 
3,14    3,977  Dir.OU 

8 javne površine A 2,93    3,896 10  

9 ravnanje z odpadki A 3,16    3,985 5  

10 oskrba z vodo A 3,74    4,208 5  

11 kanalizacija in ČN A 2,82    3,854 10  

12 čistost rek, potokov in jezer A 3,14    3,977 5  

13 kakovost zraka A 3,37    4,065 3  

14 stanje hrupa A 3,41    4,081 3  

15 urejenost pokopališč A 3,63    4,165 3  

16 vključenost ljudi v urejenost okolja A 2,66    3,792 6  

17 prostorski plan občine A 2,52    3,738 5  

 

                                                           
11 Srečko Janjoš.  



KAZALNIK » IZOBRAŽEVANJE« 
Kazalnik Izobraževanje upošteva stanje opredeljenih kvantificiranih ciljev na področju vzgoje in 
izobraževanja in ocene zadovoljstva občanov z materialnimi pogoji v otroških vrtcih in šolah, 
vključenostjo v življenje lokalne skupnosti in ponudbo izobraževalnih programov za odrasle. 
 

Št. IV. IZOBRAŽEVANJE – kvantificirani cilji VIR 
Stanje 

2017 

Stanje 

2018 

Stanje 

2019 

Stanje 

2020 

CILJI 

2025 

 

PONDER 

Skrbnik 

podatka 

1 Število vseh vpisanih otrok v vrtce v občini O 484 473 490 497 500 5 J.M.12 

2 
Število otrok s stalnim prebivališčem v Občini 

Črnomelj vključenih v vrtce v Črnomlju 
O 448 433 455 464 460 5 V.K.P.13 

3 
Število otrok s stalnim prebivališčem v občini 

vpisanih v vrtce izven občine 
O 42 46 51 45 30 5 J.M. 

4 Število vpisanih otrok v OŠ OŠ 1.269 1310 1335 1333 1.300 10 V.K.P. 

5 Število dijakov SŠ 275 262 260 201 300 15 J.M. 

6 Število izobraževalnih programov za odrasle ZIK 21 21 24 22 22 5 J.M. 

 
ZADOVOLJSTVO OBČANOV: 

 
3,00    3,923  Dir.OU 

7 Ustreznost objektov otroških vrtcev A 2,66    3,792 15  

8 Ustreznost objektov šol A 3,15    3,981 10  

9 Ustreznost vsebin v vrtcih in šolah A 3,26    4,023 10  

10 Ocena vsebin za III. generacijo A 2,49    3,727 10  

11 Vključenost v življenje lokalne skupnosti A 3,04    3,938 10  

 
KAZALNIK » KAKOVOST ŽIVLJENJA« 
Kazalnik Kakovost življenja upošteva stanje opredeljenih kvantificiranih ciljev na področju kakovosti 
življenja v občini – zdravstvo, kultura, šport, sociala in varnost kombinirano z  ocenami zadovoljstva 
občanov na tem področju, ki jim je dodana še ocena zaupanja v občinske organe. 
 

Št. V. KVALITETA ŽIVLJENJA – kvantificirani cilji VIR 
Stanje 

2017 

Stanje 

2018 

Stanje 

2019 

Stanje 

2020 

CILJI 

2025 
PONDER 

Skrbnik 

podatka 

1 
Število zdravnikov splošne medicine/1000 

prebivalcev 
O 0,47 0,53 0,59 0,59 0,54 5 V.K.P. 

2 
Površine objektov za zdravstvene storitve (ZD 

Črnomelj in ZP Vinica) v m2 
O 2.954 2.954 2.954 3.362 3.350 8 J.M. 

3 Zunanje športne površine v m2 na prebivalca O 2,1914 2,19 2,19 2,20 2,21 5 J.M. 

4 Notranje površine za šport v m2 O 4.344 4.344 4.344 4.344 4.544 8 J.M.. 

                                                           
12 Jože Migalič. 
13 Vladka Kostelec Peteh.  
14 Skupaj 31.309 m2 zunanjih površin / 14.310 prebivalcev Občine Črnomelj  



5 Število uporabnikov pomoči na domu CSD 47 47 46 44 52 5 J.M. 

6 Število prejemnikov socialne pomoči v občini CSD 504 437 464 554 450 5 V.K.P. 

7 Število vpisanih v glasbeno šolo GŠ 288 291 294 281 300 5 J.M. 

8 
Število obiskov v Mestni muzejski zbirki Črnomelj 

in Spominski hiši Otona Župančiča Vinica 
O 3.718 2.415 2.333 1.589 4.000 5 V.K.P. 

9 Obnova objektov kulturne dediščine v javni lasti O 2 4 6 8 8 2 M.P.K. 

10 
Število projektov v sodelovanju z OŠ in s Srednjo 

šolo v Občini Črnomelj 
O 0 1 3 2 3 2 V.K.P. 

 
ZADOVOLJSTVO OBČANOV: 

 
2,95    3,904  Dir.OU 

11 zdravstvena oskrba A 3,10    3,962 5  

12 kulturno dogajanje in udejstvovanje A 2,80    3,846 8  

13 možnost športa in rekreacije A 2,90    3,885 7  

14 socialne aktivnosti A 2,73    3,819 5  

15 oskrba prebivalcev A 3,06    3,946 3  

16 duhovna oskrba A 3,22    4,008 3  

17 medsosedski odnosi A 3,08    3,954 4  

18 varnost bivanja A 3,26    4,023 5  

19 stopnja zaupanja v občino A 2,39    3,688 10  

 




